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WERSJA II 
 

Protokół Nr: XXVIII/2021 

 

Nazwa sesji: XXVIII sesja Rady Gminy Frysztak 

Data sesji: 29.04.2021 

Numer sesji: XXVIII/2021 

Miejsce w którym odbyła się 

sesja: 

sala konferencyjna 

Godzina rozpoczęcia: 09:04 

Godzina zakończenia: 11:37 
 

 

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz art. 15zzx 

ust. 1 i 2 ustawy z 02 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, XXVIII sesja Rady Gminy Frysztak zwołana na dzień 

29 kwietnia 2021 r. o godzinie 9:00 odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość (zdalny tryb obradowania). Dyskusja i głosowanie odbyło się poprzez system 

informatyczny. Przewodniczący Rady prowadził sesję z sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Frysztak, ul. Ks. W. Blajera 20, 38-130 Frysztak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Frysztak – Pan Jacek Król – otworzył XXVIII sesję Rady Gminy 

Frysztak, powitał zaproszonych gości: Pana Tomasza Garncarskiego - Wicestarostę Powiatu 

Strzyżowskiego i jednocześnie Prezesa Zarządu Oddziału Gminnego Związku OSP RP we 

Frysztaku, bryg. mgr inż. Rafała Rutynę – Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Strzyżowie, Pana Inspektora Mirosława Wośko - Komendanta Powiatowego Policji 

w Strzyżowie, Pana asp. szt. Grzegorza Reca – Kierownika Posterunku Policji we Frysztaku, 

Radnych, Sołtysów, Pana Jana Ziarnika – Wójta Gminy Frysztak, przedstawicieli Urzędu 

Gminy Frysztak oraz mieszkańców oglądających transmisję. 

 

Ad. 1 

Stwierdzenie quorum. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na 15 radnych na sesji obecnych jest 15 

radnych, więc sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

  

Pan Przewodniczący stwierdził, że zawiadomienie o zwołaniu sesji zostało wywieszone na 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Frysztak do publicznego wglądu oraz na stronie urzędu. 

Stwierdził, że na 7 dni przed sesją dostarczono Radnym zaproszenia na sesję i projekty uchwał. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Radni wraz z materiałami otrzymali protokół XXVII 

sesji z dnia 30.03.2021 r. oraz poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji. 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Kazimierz Drygaś 
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2. Mariola Mendocha 

3. Kazimierz Kłosowicz 

4. Ryszard Chmura 

5. Stanisław Kwiatek 

6. Edward Giera 

7. Janusz Machowski 

8. Jerzy Gałuszka 

9. Tadeusz Pawlik 

10. Jolanta Szymkowicz 

11. Ryszard Czernicki 

12. Jacek Król 

13. Lesław Kraus 

14. Władysław Wilisowski 

15. Paweł Matusz 

 

Lista Sołtysów obecnych: 

1. Pani Halina Jantoń  

2. Pan Stanisław Sułkowski 

3. Pan Tadeusz Bobek  

4. Pan Andrzej Żurowski 

5. Pani Katarzyna Makuch 

 

Ad. 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz zapytał czy są propozycje zmian – brak.  

 

Porządek obrad: 

 Otwarcie sesji 

1. Stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał  

z poprzedniej sesji. 

4. Analiza stanu porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej za 2020 r. 

5. Przedstawienie „Oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Frysztak za 2020 rok”. 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/88/2019 Rady Gminy 

Frysztak z dnia 26 września 2019 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu. 

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Samorządowi Powiatu Strzyżowskiego. 

8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

na 2021 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2021 – 2036. 
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10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia w posiadanie zależne 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Frysztak w miejscowości Glinik Średni. 

11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie 

bezprzetargowym, lokalu socjalnego znajdującego się w budynku oznaczonego nr 136  

w Kobylu. 

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołectwa Kobyle do 

Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2021 – 2025. 

13. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Kobyle”. 

14. Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 30.03.2021 r. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Ad. 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał z 

poprzedniej sesji. 

 

Pan Wójt przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, przedstawił zarządzenia 

wydane w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionej informacji 

– nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 4 

Analiza stanu porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej za 2020 r. 

 

Pan Inspektor Mirosław Wośko - Komendant Powiatowy Policji w Strzyżowie przedstawił 

analizę stanu bezpieczeństwa na terenie powiatu strzyżowskiego. 

 

Do obrad XXVIII sesji dołączył Pan Jan Garncarski, Sołtys miejscowości Widacz.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionej informacji: 

- Pan S. Sułkowski, Sołtys m. Lubla – zwrócił się z prośbą o przychylne patrzenie na sprzęt 

rolniczy w razie kontroli.  

- Pan M. Wośko – mam nadzieję, że będziemy zadowoleni wspólnie. 

 

Pan bryg. mgr inż. Rafał Rutyna – Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Strzyżowie przedstawił analizę ochrony przeciwpożarowej na terenie powiatu 

strzyżowskiego. Podziękował również za wsparcie dla komendy, dla ochotników. Pan 

Komendant złożył również podziękowania dla strażaków ochotników za swoją działalność. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionej informacji: 

- Pan S. Sułkowski, Sołtys m. Lubla – złożył podziękowania w imieniu jednostki z Lubla za 

przyznane środki na remont strażnicy i życzliwość.  
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Pan T. Garncarski, Prezes Zarządu Gminnego Oddziału OSP RP we Frysztaku – przedstawił 

analizę stanu ochrony przeciwpożarowej w gminie Frysztak za 2020 r. Ponadto Pan Prezes 

podziękował Komendantom i Policji za współpracę w poprzednim roku. 

 

Pan Przewodniczący podziękował Panom Komendantom za udział w sesji oraz złożył 

podziękowania za służbę oraz działania profilaktyczne prowadzące do poprawy 

bezpieczeństwa.   

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionej informacji: 

- Pan Wójt – złożył podziękowania Panom Komendantom oraz pracownikom służb 

mundurowych za codzienny kontakt w rozwiązywaniu problemów, strażakom ochotnikom za 

udział w akcjach ratowniczo-gaśniczych, za aktywność w pozyskiwaniu środków.  

- Pan K. Kłosowicz, Radny – dołączył się do podziękowań dla Komendantów za 

zaangażowanie, pomoc. Pan Radny złożył również podziękowania dla Pana Wójta i jednostki 

straży pożarnej w Pułankach.  

 

Ad. 5 

Przedstawienie „Oceny zasobów pomocy społecznej dla Gminy Frysztak za 2020 rok”. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że dokument został omówiony na posiedzeniach stałych 

komisji Rady Gminy, ponadto Radni otrzymali ją wraz z materiałami.  

 

Pan T. Cholewik, Kierownik GOPS we Frysztaku przedstawił „Ocenę zasobów pomocy 

społecznej dla Gminy Frysztak za 2020 rok”. 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/88/2019 Rady 

Gminy Frysztak z dnia 26 września 2019 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że wszystkie projekty uchwał były szczegółowo omawiane 

na posiedzeniach Komisji Rady Gminy, zostały pozytywnie zaopiniowanie. Dodatkowo Radni 

otrzymali projekty wraz z materiałami na sesję.  

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 2 13.33 % 
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Radny Oddany głos 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje sie 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr 

XXVIII/250/2021 zmieniającą uchwałę Nr X/88/2019 Rady Gminy Frysztak z dnia 26 września 

2019 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Samorządowi Powiatu Strzyżowskiego. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr 

XXVIII/251/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu 

Strzyżowskiego. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2021 rok. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr 

XXVIII/252/2021 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2021 – 2036. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 2 13.33 % 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje sie 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr 

XXVIII/253/2021 w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Frysztak na lata 2021 – 2036. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia w posiadanie zależne 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Frysztak w miejscowości Glinik Średni. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały: 

- Pan P. Matusz, Radny – czy ruchomość będziemy oddawać Lokalnej Grupie Działania ze 

Strzyżowa i oni zainwestują swoje środki i wybudują tam plac zabaw, czy oddajemy komuś 

innemu? 

- Pan Wójt – oddajemy Lokalnej Grupie Działania. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Edward Giera Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr 

XXVIII/254/2021 w sprawie przeznaczenia w posiadanie zależne nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Frysztak w miejscowości Glinik Średni. 

  

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w 

trybie bezprzetargowym, lokalu socjalnego znajdującego się w budynku oznaczonego nr 

136  w Kobylu. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Jacek Król Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr 

XXVIII/255/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym, lokalu 

socjalnego znajdującego się w budynku oznaczonego nr 136  w Kobylu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Sołectwa Kobyle do 

Podkarpackiego Programu Odnowy Wsi na lata 2021 – 2025. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Lesław Kraus Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr 

XXVIII/256/2021 w sprawie przyjęcia Sołectwa Kobyle do Podkarpackiego Programu 

Odnowy Wsi na lata 2021 – 2025. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Kobyle”. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr 

XXVIII/257/2021 w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Kobyle”. 

 

Ad. 14 

Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 30.03.2021 r. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do protokołu – nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad w/w protokołem. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Chmura Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła protokół z obrad sesji Rady 

Gminy Frysztak z dnia 30.03.2021 roku. 

 

Ad. 15 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan S. Kwiatek, Radny – wyjaśnił swoją wypowiedź z sesji z dnia 26.02.2021 r. dot. drogi 

Twierdza – Cegielnia – Granice. Podczas dyskusji wypowiedziałem, że mam nadzieję, że firma 

przewozowa płaci podatki. Chciałem przeprosić przedsiębiorcę i powiedzieć, że firma płaci 

podatki. Ponadto był zarzut, że ruchu nie ma, ponieważ cegielnia nie działa. Sprostowałem, że 

działa firma przewozowa, rozwozi kruszywo. Społeczność lokalna jest bardzo zadowolona. 

Działa również inna firma przewozowa za cegielnią, ferma drobiu, Lasy Państwowe również 

obciążają drogę, zresztą jak my wszyscy. Przedsiębiorca zrozumiał, że wskazałem, że tylko on 

niszczy tą drogę. Przepraszam za to. Wszyscy wg potrzeb jeździmy. Droga jest niszczona przez 

nadmierne ulewy, podmoczone podłoże. Należy ją naprawiać na bieżąco.    
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Pan Radny podziękował Panu Wójtowi, służbom gminnym oraz Pani Wojewodzie za środki na 

naprawę drogi.  

- Pan K. Kłosowicz, Radny – zadał pytanie nt. drogi 112157 w Pułankach, gdzie wywożone 

jest drzewo. Droga jest w fatalnym stanie. Mam też informację, że droga na Kopalinę, która 

była remontowana w ubiegłym roku, również jest do poprawy. Pan Radny zgłosił również 

uszkodzenia na drogach koło Pana S. w górę, w kierunku oczyszczalni ścieków. 

- Pan E. Giera, Radny – poruszył temat kanalizacji. Za wpłacone środki została wykonana 

dokumentacja na kanalizację, dwa przyłącza pod przepompownie. W tym roku czekaliśmy na 

środki z rozdania rządu, niestety nie otrzymaliśmy ich. Projekt kanalizacji obejmuje Glinik 

Górny i część Gogołowa od strony wyciągu łącznie z ośrodkiem zdrowia. Projektant 

przewidział możliwość podłączenia części miejscowości Gogołów – Motykówka. 

Został złożony również wniosek na modernizację drogi Glinik Górny – Wieś. Droga jest w 

stanie fatalnym. Dokonaliśmy objazdu z Panem Wójtem. Są też inne miejscowości w gminie, 

gdzie ich stan powinien być poprawiony. Tematy te są zgłaszane na komisjach.  

- Pan K. Drygaś, Radny – złożył podziękowania za przyjęcie opracowanej „Strategii Rozwoju 

wsi Kobyle”. Pan Radny zwrócił się z pytaniem do Pana Wicestarosty o remont drogi Kobyle 

w stronę Łęk Strzyżowskich. 

- Pani M. Mendocha, Radna – złożyła podziękowania dla Kierownika GOPS we Frysztaku za 

docenienie pracy stowarzyszeń.   

- Pani J. Szymkowicz, Radna – złożyła podziękowania dla Pana Wójta za przychylenie się do 

budowy placu zabaw w Gliniku średnim. Pani Radna przyłączyła się do podziękowań dla 

Kierownika GOPS. Pani Radna zadała pytanie dot. usuwiska na Gliniku Średnim. 

- Pan J. Garncarski, Sołtys m. Widacz – poinformował, że most na Widaczu jest już w końcowej 

fazie budowy. Podziękował również za przeznaczone środki dla sołectwa.  

- Pan S. Sułkowski, Sołtys. M. Lubla – zwrócił się do Pana Wicestarosty w sprawie remontu 

drogi Lubla – Sieklówka.  

 

Pan Wójt odpowiedział na pytania: 

1. drogi – na pewno będziemy się przymierzać do remontów cząstkowych asfaltów. Mamy 

wiele dróg, protokoły popowodziowe pozytywnie zweryfikowane przez służby 

Wojewody, zgłoszone wnioski. Nie mamy informacji, czy będą środki krajowe na 

usuwanie skutków powodzi. Zadanie, które dziś było wprowadzano jest z Funduszu 

Solidarności Unii Europejskiej i nie ma tam obowiązku zapewnienia wkładu własnego 

w wysokości 20 %  zadania. Czekamy na informację ze strony Wojewody nt. dróg 

powodziowych, które były zgłoszone w latach ubiegłych. Nie mamy jednoznacznego 

stwierdzenia, dlaczego nie dostaliśmy środków z Funduszu Inwestycji Samorządowych. 

Zachęcam do współpracy Państwa Radnych z klubu PiS, wypełniania złożonej przysięgi 

i pracy dla dobra mieszkańców. W Funduszach Inwestycji Lokalnych mieliśmy 

zgłoszone kanalizacje. Na dzień dzisiejszych nie ma środków unijnych do których 

moglibyśmy zgłosić wnioski na kanalizacje. Zostały nam miejscowości, gdzie nie 

spełniamy kryterium ilości mieszkańców na km kolektora. Możemy liczyć tylko na 

pomoc państwa, bo sami nie jesteśmy w stanie zbudować kanalizacji. Jest jeszcze jedno 

rozdanie dla tzw. gmin popegeerowskich, gdzie również złożyliśmy wnioski na 

kanalizację. Pracownicy Urzędu Gminy napisali kilkadziesiąt wniosków, które zostały 

zaakceptowane przez administrację rządową czy Urząd Marszałkowski. Nie zgadzam 
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się z argumentem, że nie potrafimy pisać wniosków. Trudno pisać wniosek, gdy kryteria 

są nie jasne.  

 

- Pan S. Kwiatek, Radny – jako przewodniczący Klubu Radnych PiS deklaruje, że po 

zakończeniu pandemii będziemy organizować spotkania z osobami z Województwa, zaprosimy 

Pana Wójta, bo jest dużo niejasności. Czy z poprzednich rozdań ma Pan Wójt jakieś 

wyjaśnienia? Bardzo bym prosił o przesłanie takiej informacji na maila.  

Bardzo bym prosił o wzięcie pod uwagę Glinika Dolnego do budowy placu zabaw. 

- Pan T. garncarski, Wicestarosta – złożył podziękowania za podjęcie uchwały o dotacji dla 

Zespołu Opieki Zdrowotnej.  

Jesteśmy po podsumowaniu zimowego utrzymania dróg. Pomimo ciężkiej zimy, Powiatowy 

Zarząd Dróg swoje działania wykonał dobrze. Konsorcjum firm (5), które realizuje dla nas 

usługi związane z posypywaniem, odśnieżaniem – bardzo dobrze realizuje swoje zadania na 

poszczególnych gminach. Zimowe utrzymanie przebiegało tak jak trzeba, nie było sytuacji, że 

odcinki dróg powiatowych były nie przejezdne. Rekordowa kwota – 1 200 000 zł, średnio 

400 000 zł więcej niż w poprzednich zimach. Sukcesywnie Dyrektor przy pomocy 

pracowników sprząta po zimie.  

Wnioskowanie i uzyskiwanie środków zewnętrznych – wnioskujemy, gdzie istnieje możliwość. 

Jesteśmy zaskoczeni decyzjami odnośnie Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, nie 

otrzymaliśmy środków, pomimo ważnych wniosków i projektów. Były to środki 

przeciwdziałania covidowi. Mieliśmy projekty dot. szpitala, czy Zespołu Szkół i całego 

kompleksu dróg. Interweniujemy do pani Wojewody i Premiera. 

Środki powodziowe – było to ważne źródło dotacji. Ani w 2019, 2020 ani w  tym roku powiat 

nie otrzymał środków na usuwanie skutków powodzi. Do tego funduszu zgłaszaliśmy  

w poprzednim roku drogę Kobyle – Łęki Strzyżowie. Doraźnie droga była naprawiana  

i przejezdna. W 2019 r. zgłoszono drogę Cieszyna – Stępina – Huta Gogołowska.  W tym roku 

Frysztak – Gogołów – Klecie.  

Osuwisko w Gliniku Średnim – są to nie znaczne pęknięcie. Jest urwany przepust pod drogą  

i to trzeba naprawić. Nie jest on raczej połączony z osuwiskiem.  

W związku z tym, że nie dostajemy środków na usuwanie skutków powodzi, Zarząd na ostatnim 

posiedzeniu przeznaczył dodatkowe pieniędzy na usuniecie uszkodzeń w Gogołowie, Hucie 

Gogołowskiej, Gliniku Średnim, Kobylu. Powiatowy Zarząd Dróg dostał pieniądze, aby we 

własnym zakresie te uszkodzenia poprawić – 300 000 zł.   

Mamy zaplanowane trochę zadań w gminie Frysztak, mniej na zadania drogowe. W tym roku 

mamy na trzecim miejscu listy rezerwowej zadanie „Budowa chodnika na górze Żarnowskiej 

od torów i przebudowa skrzyżowania”. Jest to niebezpieczne miejsce. Mamy informacje, że 

będzie realizowane. Mamy także zapisane w budżecie zadanie - przebudowa drogi, chodnika, 

wymiana nawierzchni na ul. Ks. W. Blajera od skrzyżowania w stronę cmentarza do urzędu 

gminy – 200 000 zł. Będziemy występować do pana Wójta i rady o pomoc w przebudowie 

chodnika.  

Oprócz tego przygotowujemy dokumentacje na inne zadania – osuwisko w Gliniku Górnym, 

na przyszły rok przebudowa drogi powiatowej Lubla – Sieklówka.  

Po weekendzie majowym firma zacznie bieżące remonty dróg – 250 000 zł, prawie 1,5 km dróg 

do naprawy. Na bieżąco łatamy dziury asfaltem na zimno.  

Pan Wicestarosta poruszył temat szczepień. W powiecie funkcjonują systemowe punkty 

szczepień  - Zespół Opieki Zdrowotnej na ul. Parkowej, Medyk w szpitalu. Oprócz tego jest 
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decyzja o utworzeniu dwóch masowych punktów szczepień, które będą w niedługim czasie 

uruchomione – na ul. Dąbrowskiego, na basenie w Strzyżowie. 

Pan Wicestarosta poinformował o rozbudowie ZST w Strzyżowie - 3 500 000 zł.  

- Pan Przewodniczący – poinformował, że na komisji oświaty zaproszeni dyrektorzy szkół z 

powiatu strzyżowskiego przedstawili ofertę naboru do szkół średnich.  

Pan Przewodniczący przypomniał o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego. 

Pan Przewodniczący zaapelował do mieszkańców o nie składowanie odzieży przy 

zapełnionych kontenerach na odzież.   

- Pan J. Machowski, Radny – podziękował za planowanie naprawy dwóch uszkodzonych 

mostków w Hucie Gogołowskiej. Zwrócił się z prośbą o dokończenie chodnika w Gogołowie, 

Gliniku Górnym, Gliniku Średnim. Zgłosił również prośbę odmalowania przejścia dla pieszych 

przy Kościele we Frysztaku oraz namalowanie pasów w centrum Frysztaka. 

  

Ad. 16 

Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXVIII sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI DO PROTOKOŁU: 

1. Zaproszenie na sesje (A/a.). 

2. Kopia nagrania audiowizualnego XXVIII Sesji Rady Gminy –płyta DVD. 

 

Na tym sesję zakończono i protokół podpisano. 

 

 

Sporządziła: 

Ewelina Baje 

Przewodniczący Rady 

 

 


	WERSJA II
	Protokół Nr: XXVIII/2021
	Ad. 1
	Stwierdzenie quorum.
	Ad. 2
	Przedstawienie porządku obrad.
	Ad. 3
	Ad. 4
	Ad. 6
	Ad. 7
	Ad. 8
	Ad. 9
	Ad. 10
	Ad. 11
	Ad. 12
	Ad. 13
	Ad. 14
	Ad. 15
	Ad. 16
	Sporządziła:
	Ewelina Baje
	Przewodniczący Rady



		2021-05-31T13:34:44+0200
	Jacek Król




